

To the Regents of Studies – Central and Eastern Europe

Dear brothers,

I am writing to you regarding the **“Salamanca Process” Scholarships for brothers and sisters of Central and Eastern Europe** offered at the Faculty of Social Sciences of the PUST-Angelicum. The deadline for application has been extended **until April 18**. If no brothers and sisters apply, there is the possibility that lay people from the region could do it. Otherwise, according to the decision of the funding Foundation, the scholarships will be offered another Province in Asia.

- Therefore, I propose that we may have an **online meeting** in the coming days in order to clarify this question. If it is convenient for you, the meeting could be held via Zoom on **Wednesday 24 March at 17:00**.
- Otherwise, it could also be on Thursday 25 or Friday 26 at the same time. I am sending you a Doodle consultation and I look forward to receiving your responses. Thank you very much!

https://doodle.com/poll/dzcbaddmpfriuxyn?utm_campaign=poll_created&utm_medium=email&utm_source=poll_transactional&utm_content=inviteparticipants-cta#email

Fraternally in Saint Dominic,

Aux régents des études - Europe centrale et de l'est

Chers frères,

Je vous écris au sujet des **bourses du "Processus de Salamanque" pour les frères et sœurs d'Europe centrale et de l'est** offertes par la Faculté des sciences sociales de la PUST-Angelicum. Le délai pour présenter les candidatures a été prolongé **jusqu'à 18 avril**. Si aucun frère ou sœur ne pose sa candidature, il est possible que des laïcs de la région puissent le faire. Sinon, selon la décision de la Fondation de financement, les bourses seront offertes à une autre Province d'Asie.

- Par conséquent, je propose que nous ayons une **réunion en ligne** dans les prochains jours afin de clarifier cette question. Si cela vous convient, la réunion pourrait avoir lieu via **Zoom le mercredi 24 mars à 17h00**.
- Sinon, elle pourrait également avoir lieu jeudi 25 ou vendredi 26 à la même heure. Je vous envoie une consultation par Doodle et je reste en l'attente de vos réponses. Merci beaucoup !

https://doodle.com/poll/dzcbaddmpfriuxyn?utm_campaign=poll_created&utm_medium=email&utm_source=poll_transactional&utm_content=inviteparticipants-cta#email

Fraternellement en saint Dominique,

Fr. Pablo



fr. Pablo Carlos SICOULY, OP

Socius for the Intellectual Life - Socius pour la Vie Intellectuelle - Socio para la Vida Intelectual

studium@curia.op.org

Curia Generalizia Fratrum Dominicanorum - Convento S. Sabina (Aventino)

Piazza Pietro d'Illiria, 1 - 00153 Roma (Italia)